



Designed to safely and effectively remove coffee oils and residues on espresso machine parts. For descaling, we recommend using Sage® Descaler.

*Konzipiert für die sichere, effektive Entfernung von Kaffeeölen und -rückständen aus Espressomaschinenteilen. Zur Entkalkung empfehlen wir Sage®-Entkalker.*

**DIRECTIONS:** Insert one tablet into the special opening and follow the machine manufacturer's cleaning and maintenance instructions.

**WARNING. Causes serious eye irritation:**

Keep out of reach of children. Read label before use. If medical advice is needed, have product container or label at hand.

**IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present and easy to do so. Continue rinsing. If irritation persists: Get medical advice/attention.

**CONTAINS:** Sodium carbonate 10–30%, Sodium percarbonate 10–25%, Sodium lauryl sulphate 1–5%, Phosphates >30%, Oxygen releasing bleaching agent 5–15%, Anionic surfactant <5%.

A Safety Data Sheet is available for this product at [www.cinocleano.com](http://www.cinocleano.com)

**GEBRAUCHSANWEISUNG:** Eine Tablette in die spezielle Öffnung einlegen und die Anweisungen des Maschinenherstellers für die Reinigung und Wartung befolgen.

**WARNUNG. Verursacht schwere Augenreizung:**

*Für Kinder unzugänglich aufbewahren. Vor dem Gebrauch Etikett lesen. Halten Sie den Produktbehälter oder das Etikett zur Hand, falls ärztlicher Rat erforderlich ist.*

**BEI AUGENKONTAKT:** Vorsichtig mehrere Minuten lang mit Wasser spülen. Kontaktlinsen gegebenenfalls abnehmen, falls dies einfach möglich ist. Weiter spülen. Bei anhaltender Reizung: Ärztlichen Rat bzw. Behandlung einholen.

**ENTHÄLT:** Natriumcarbonat 10–30 %, Natriumpercarbonat 10–25 %, Natriumlaurylsuldat 1–5 %, Phosphate >30 %, Sauerstoff freisetzendes Bleichmittel 5–15 %, anionisches Tensid <5 %.

*Für dieses Produkt ist unter [www.cinocleano.com](http://www.cinocleano.com) ein Sicherheitsdatenblatt erhältlich.*

## **cino cleano**

12 Coglin Street,  
Bromton, SA, 5007, Australia  
International Phone: +61 8 8245 6901  
[www.cinocleano.com](http://www.cinocleano.com)

Sage Appliances GmbH  
Johannstraße 37  
40476 Düsseldorf, Deutschland  
No. HRB 81309 (AG Duesseldorf)

BRG Appliances Limited  
Power Road Studios  
114 Power Road London W4 5PY  
Registered in England & Wales No.  
8223512.

MADE IN AUSTRALIA

A17

SEC250NEU0NEU1



9 312432 030045